
FORSLAG TIL ÅRSMØTET I LILLEHAMMER SKIKLUB 2023 
 

Til:   Styret i Lillehammer Skiklub 
Forslagsstillere: Ivar Ringen og Jon Erik Rønning 
 
 

Generelt  
 

Lillehammer Skiklub bærer med ære: «Med tradisjoner i sporet» som en av 
landets eldste og største rene skiklubber. Klubben har klart å ta opp i seg nye 
grener i pakt med tiden og har derfor et helhetlig tilbud for barn og ungdom – 
uavhengig av ambisjonsnivå. Vi skal fremme skisporten i sunne former, hvor 
miljøet skal være den bærende faktor. 
 

De eldste løperne vil alltid være ansiktet utad nasjonalt, og derfor er det viktig at 
ungdommen som har vokst opp i klubben, men også andre som oppholder seg i 
Lillehammer for videregående opplæring eller studier, har et tilrettelagt sportslig 
tilbud. Samtidig skal vi ta godt vare på våre løpere som hevder seg på nasjonalt 
og internasjonalt nivå. 
 

Erfaringer fra markedsarbeidet med interesse fra mulige samarbeidspartnere på 
et visst nivå etterspør alltid hvordan klubben hevder seg til eksempel i en NM-
stafett gjerne med flere lag på startstreken.  
 

Lillehammer Skiklub skal ha et godt tilrettelagt tilbud for interesserte løpere som 
ønsker å satse på sporten sin. 
 
 

Forslag til vedtak: 
1. Junior- og seniorsatsing innen langrenn innarbeides i klubbens budsjett 

for 2024 og legges fram for årsmøtet for godkjenning. 
2. Årsmøtet gir det nye styret fullmakt til å følge opp denne viktige saken.  
3. Styret får i oppgave å gjøre dette kjent i miljøet for å rette opp eventuelle 

misforståelser blant de aktive. 
 
 

Lillehammer, 7. april 2024 
 
 

Ivar Ringen (sign.) 
Medlem 
 


